

## الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة National Petroleum Services Co. (K.S.C.P.)

Date: 06 April 2025

التاريخ: 6 ابريل 2025

**Boursa Kuwait Company** 

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Opening the Candidature for National Petroleum Services Company (K.S.C.P) Board of Directors Membership

الموضوع: فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك.ع)

With reference to the above subject, we are pleased to announce opening of the candidature for National Petroleum Services company (K.S.C.P) Board of Directors Membership, a supplementary member for the current Board term.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يسرنا أن نعلن عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك.ع)، عضو مكمل لفترة المجلس الحالية.

Attached; the announcement regarding opening the candidature for National Petroleum Services Company Board of Directors membership that will be available on the company website.

كما نرفق لكم إعلان بشأن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية الذي سيتم اتاحته على موقع الشركة.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Muhaiman Ali Al-Behbehani Vice Chairman and CEO مهيمن علي البهبهائي نانب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



## إعلان فتح باب الترشح عضو مجلس إدارة مكمل Announcement for Opening the Candidature for a Supplementary Board Member

Date	2025/04/06		التاريخ
Company Name	National Petroleum Services company (K.S.C.P)	الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك.ع)	اسم الشركة
Material Information	The National Petroleum Services Company (K.S.C.P.) announces the opening of nominations for membership on the Company's Board of Directors. The nomination is for a supplementary member (non-executive) the term of the membership shall be aligned with the current Board term, which ends in May 2026.	تعلن الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك.ع) عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة، عضو مكمل لفترة المجلس الحالية (غير تنفيذي) على أن تكون مدة العضوية مرتبطة بمدة المجلس الحالية والتي تنتهي في مايو 2026.	المقدمة
	Accordingly, we invite individuals who meet the required qualifications and conditions to submit their applications within the specified period outlined below.	فيهم الشروط المطلوبة للتقدم بطلباتهم خلال الفترة المحددة أدناه.	
Eligibility Requirements	<ol> <li>The candidate must meet the legal requirements stipulated in the Kuwaiti companies Law and CMA regulations and Company's Article of Association.</li> <li>The candidate must possess the necessary experience and qualifications relevant to the company's activities.</li> <li>All documents shall be submitted in accordance with the relevant procedures.</li> </ol>	<ol> <li>أن يكون المرشح مستوفياً للشروط والمتطلبات القانونية الواردة في قانون الشركات وقواعد هيئة أسواق المال والنظام الأساسي للشركة.</li> <li>ان يمتلك المرشح الخبرة والمؤهلات المناسبة التي تتوافق مع طبيعة عمل الشركة.</li> <li>تقدم جميع المستندات وفقاً للإجراءات ذات الصلة.</li> </ol>	شروط الترشح
Application Submission	Candidates are kindly requested to send all required documents to National Petroleum Services Company's Board Secretary via email to:  CGovernance@napesco.com	تقدم طلبات الترشح مرفقاً بها كافة المستندات المطلوبة والمؤيدة لاستيفاء شروط تلك العضوية الى امانة سر مجلس إدارة الشركة عبر البريد الالكتروني التالي: CGovernance@napesco.com	طريقة تقديم الطلبات
Opening date for Candidacy	2025/04/06		تاريخ فتح باب الترشح
Closing date for Candidacy	2025/05/05		تاريخ انتهاء باب الترشح
Notes	<ul> <li>All applications will be reviewed to ensure compliance with the required criteria and regulations.</li> <li>For further information, please call: +965 22251000</li> </ul>	<ul> <li>سيتم مراجعة جميع الطلبات والتحقق من استيفاء الشروط وفقاً للضوابط المعتمدة.</li> <li>لمزيد من المعلومات يرجى التواصل على الرقم: 22251000 +965</li> </ul>	ملاحظات

Muhaiman Ali Al-Behbehani Vice Chairman and CEO



مهيمن علي البهيهااني

نانب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي